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امیرعابدینی
 رئیس سابق فدراسیون فوتبال   

گفـــتوگـــو

  صعود چشم گیر  
دختران سابر و اپه ایران 

ایسنا: دختران شمشیرباز ایران با حضور در 
مسابقات قهرمانی جهان توانستند در رنکینگ 
جهانی صعود قابل توجهی داشته باشند. پس از 
اینکه مسابقات شمشیربازی قهرمانی جهان 
مصر برای نمایندگان ایران به پایان رسید، 
جایگاه آنها در رنکینگ جهانی مشخص شد. 
دختران سابر و اپه با حضور در قهرمانی جهان، 
توانستند صعود چشم گیری داشته باشند که 
این اتفاق تاثیر حضور در مسابقه را بر روی 
رنکینگ بازیکنان نشان می دهد. فائزه رفیعی 
در سابر با ۹۹ پله صعود در رده ۱۵۹ جهان 
قرار گرفت و اعظم بختی در اپه، پیش از این 
جایی در رنکینگ جهانی نداشت اما در رده 
۱۸۷ جهان قرار گرفت. دختران فلوره ایران هم 
توانستند وارد رنکینگ جهانی شوند. در مقابل، 
تیم سابر مردان ایران در بخش تیمی جایگاه 
خود را در رده هفتم از دست داد و به رده هشتم 

جهان نزول کرد. 

رضا وطن خواه از نسل فوتبالیست هایی است 
که از جنوبی ترین محله های تهران فوتبالش 
را شروع کرد و در باشگاه شاهین به کمال 
رسید. او از فوتبالیست های تحصیلکرده ای 
است که تا عضویت در هیات علمی یکی از 
بهترین دانشگاه های ایران یعنی دانشگاه 
صنعتی شریف پیش رفت و در ۷۵ سالگی هنوز 

در این دانشگاه تدریس می کند. 
  شما جزو فوتبالیست هایی هستید که 
علاوه بر فوتبال به مدارج بالای تحصیلی 
رسیدید. این حکم صادر شده بود که همه 
بازیکنان شاهین باید درس را در اولویت 

قرار بدهند. 
باشگاه شاهین یکسری مقررات خاص 
خودش را داشت و برای همین الان همه 
می گویند فلان بازیکن در »مکتب« شاهین 
رشد کرد. باشگاه یک مرامنامه ای داشت که 
طبق آن بازیکن اگر درس نمی خواند، اجاره 
تمرین پیدا نمی کرد. آن موقع بسیاری از 
باشگاه ها مثل دارایی و هما روی ادامه تحصیل 
فوتبالیست ها تاکید می کردند و به همین دلیل 

فوتبالیست تحصیلکرده زیاد داشتیم.
 نسل فوتبالیست های قبل از شما هم 

چنین ویژگی هایی داشتند. 
قبل از ما هم امثال دکتر امیر مسعود برومند 
را داشتیم که نخبه بودند. دکتر برومند دکترای 
حقوق سیاسی داشت و از دانشگاه بیروت، 

فوق لیسانس علوم اداری گرفته بود. 
  باشگاه ها در گرایش فوتبالیست ها 
به ادامه تحصیل نقش داشتند. اینطور 

نیست؟
یادم هست دکتر اکرامی، بنیانگذار باشگاه 
که معاون وزیر فرهنگ هم بود، به مدارس 
می رفت و پیگیر وضعیت درسی بازیکنان 
شاهین می شد. بازیکنی که درس نمی خواند و 
نمرات ضعیفی می گرفت حق نداشت با شاهین 
تمرین کند. دکتر اکرامی به گردن امثال من 
حق دارد. ما در یکی از جنوبی ترین محله های 
تهران زندگی می کردیم و پدرم کارمند ساده 
راه آهن بود. ما که نمی دانستیم تحصیل در 

دانشگاه یعنی چه. 
  برای همین زود با فوتبال خداحافظی 

کردید؟ 
وقتی می خواستم فوتبال را کنار بگذارم، 
علی پروین خیلی با من صحبت کرد و گفت 
الان در اوج هستی و چند سال دیگر می توانی 
برای پرسپولیس بازی کنی. من هم در جواب 
پروین گفتم دیگر از چمن ورزشگاه امجدیه 
خجالت می کشم از بس روی چمن پا کوبیدم. 
گفتم فوتبال برای شما، من می روم دنبال ادامه 

تحصیل. 

خارجازمستطیلسبز

 رضا وطن خواه: 
  به »پروین« گفتم 

 فوتبـال برای 
شمــا! 

خبــــــر
 بنزما: هنوز تشنه جام هستم

کاپیتان رئال مادرید بعداز بازگشت به تمرین 
این تیم تاکید کرد که در فصل پیش رو با 
انگیزه بالا به دنبال کسب جام های جدید است. 
کریم بنزما فصل بسیار خوبی را با رئال مادرید 
پشت سرگذاشت. این مهاجم فرانسوی هم در 
لیگ قهرمانان اروپا و هم در رقابت های لالیگا 
عنوان آقای گلی را به دست آورد تا بیشترین 
سهم را در قهرمانی کهکشانی ها در این دو 
جام داشته باشد. بنزما به خاطر فصل پرفشاری 
که تجربه کرد دیرتر از دیگر بازیکنان رئال 
به تمرینات بازگشت. او راهی آمریکا شد و با 
استقبال خوب کادرفنی و هم تیمی هایش 
مواجه شد. بنزما درباره بازگشت به تمرینات 
رئال گفت: هم تیمی هایم با استقبال بسیار 
خوبشان من را غافلگیر کردند و واقعا خوشحال 
هستم. احساس می کنم در وضعیت بسیار 
خوبی هستم. از دیدن دوباره هم تیمی هایم 
خوشحال شدم. انگیزه زیادی برای فصل جدید 
داریم. من هنوز تشنه جام هستم و می خواهیم 
در فصل پیش رو در هر رقابتی برای قهرمانی و 
کسب جام به میدان برویم. مهم ترین چیز برای 
رئال کسب جام است و ما برای این هدف به 

میدان می رویم. 

 در مرحله یک چهارم نهایی لیگ ملت های والیبال

والیبال ایران یک »ست« کم آورد! 

آرمان ملی: تیم ملی والیبال کشورمان در مرحله حذفی 
لیگ ملت ها مقابل لهستان قرار گرفت و در دیداری نزدیک با 
نتیجه 3 بر 2 از این تیم شکست خورد و با ایستادن در رده 

هفتمی مسابقات از این رقابت ها کنار رفت. 
  گزارش بازی 

در ابتدای ست نخست میلاد عبادی پور سرویس زد و تیم 
ایران با دفاع خوب نخستین امتیاز را به دست آورد. در ادامه دو 
تیم رقابت بسیار نزدیکی باهم داشتند اما وقت استراحت فنی 
نخست این ست ۱2 بر ۹ به لهستان رسید. این ست پس از 
افت وخیز فراوان 2۵ بر 2۱ به سود لهستان به پایان رسید. عطایی 
در این ست از دو وقت استراحت خود استفاده کرد و ملی پوشان 
را دعوت به آرامش بیشتر در زمین مسابقه کرد. لهستان در این 
ست ۱3 امتیاز حمله به دست آورد و ایران ۱0 امتیاز، تیم ایران در 
دفاع دو امتیاز کسب، اما لهستان یک پوئن و در سرویس نیز دو 
تیم دو امتیاز کسب کرد. دریافت خوب لهستانی ها در این ست 
کمک زیادی به برد این تیم کرد، با این حال امین اسماعیل نژاد 
با کسب ۹ امتیاز، بهترین بازیکن این ست بود. در ابتدای ست 
دوم لهستان چهار بر یک پیش افتاد تا عطایی وقت استراحت 
فنی درخواست کند. در امتیاز ۱0 دو تیم با اسپک اسماعیل نژاد 
برابر شدند تا کمی استراس بازیکنان ایران کاهش یابد. وقت 
فنی استراحت این ست ۱2 بر ۱۱ به سود ایران شد. در این 
لحظه دو تیم در حمله نیز در مجموع در امتیاز 20 برابر شدند 
که نشان از رقابت بسیار نزدیک تیم های ایران و لهستان در این 
مسابقه داشت. در ادامه این ست، لهستان چهار امتیاز متوالی 

به دست آورد و عطایی مجبور به گرفتن وقت استراحت در امتیاز 
۱۵ بر ۱2 به سود لهستان شد. ملی پوشان در امیتازهای ۱6 و 
۱۸ با حریف برابر شدند و مهدی جلوه امتیاز ۱۹ را برای ایران به 
دست آورد تا سرمربی لهستان وقت استراحت درخواست کند. 
در نهایت این ست 26 بر 24 به سود ایران به پایان رسید تا دو 
تیم یک بر یک در ست شماری برابر شوند. عملکرد تیم ایران 
در ست دوم به گونه ای بود که تیم ایران در حمله 26 بر 24 از 
حریف پیش افتاد، همچنین در دفاع چهار بر سه جلو افتاد و در 
سرویس نیز دو تیم در امتیاز سه برابر شدند. رقابت نزدیک دو 
تیم در ست سوم نیز ادامه یافت و وقت استراحت فنی این ست 
نیز ۱2 بر ۱۱ به سود لهستان شد. در این ست تماشاگران حاضر 
در سالن که اکثر آنها ایرانی بودند، با هر حمله ملی پوشان ایران 
یک تا سه شمارش می کردند و در حمایت از تیم ایران چیزی کم 
نگذاشتند. در امتیاز ۱۷ بر ۱4 به سود لهستان عطایی درخواست 
وقت استراحت کرد تا افزایش امتیاز دو تیم جلوگیری کند. در 
نهایت این ست با امتیاز 2۵ بر ۱۸ به سود لهستان به پایان رسید 
تا عقاب ها از نظر ست شماری دو بر یک پیش بیفتند. عطایی 
در امتیاز 20 بر ۱4 ست سوم ترکیب تیم ایران را تغییر داد تا 
بازیکنان اصلی برای ست چهارم استراحت کنند. در ابتدای ست 
چهارم تیم ایران سه امتیاز متوالی به دست آورد. ملی پوشان 
ایران در ادامه این ست اقتدار خود را بر حریف دیکته کردند و 
2۵ بر ۱6 این تیم را شکست دادند تا دو تیم از نظر ست شماری 
دو بر دو برابر شوند و ست حساس پنجم تعیین کننده نتیجه 
نهایی مسابقه باشد. سرمربی لهستان در میانه این ست به 

بازیکنان اصلی خود استراحت داد. شاگردان بهروز عطایی در 
ابتدای ست پنجم برخلاف ست چهارم، چهار امتیاز متوالی به 
حریف دادند و در نهایت ملی پوشان ایران به رغم تلاش و ارائه 
عملکردی تحسین  برانگیز در این دیدار، در ست پنجم ۱۵ بر ۷ 
مغلوب لهستان شدند تا در نهایت سه بر دو نتیجه این مسابقه 
را واگذار کنند و به کار خود در این رقابت ها با کسب رتبه هفتم 

لیگ ملت ها پایان دهند. 
  نظر سرمربی 

بهروز عطایی پس از شکست تیم ملی ایران مقابل لهستان در 
مرحله نهایی لیگ ملت های 2022 گفت: ابتدا خسته نباشید 
جانانه به بازیکنان، اعضای کادرفنی و فدراسیون والیبال 
می گویم که در یک پروسه زمانی تقریبا ۵0 روزه فشار زیادی 
را تحمل کردند. در این مدت تیم ایران ۱3 بازی بسیار سنگین 
داشت که روند رو به رشد تیم در این مدت عیان شد و از این 
بابت از شاگردانم که فداکارانه تلاش کردند، تشکر می کنم. 
وی ادامه داد: خوشحالم که چنین بازیکنانی دارم. امیدوارم در 
مسابقات پیش رو بتوانیم کیفیت بهتری به نمایش بگذاریم و 
مردم را خوشحال کنیم. فکر می کنم نتیجه، عملکرد و روند تیم 
ایران به گونه ای بود که مردم احساس خوبی نسبت به این تیم 
داشتند. اینکه ما مرحله به مرحله بهتر شدیم و بازی به بازی 
کیفیت تیمی ایران تغییر کرد برای من موضوع پراهمیتی است. 
امیدوارم این روند ادامه پیدا کند. می توانیم مقابل تیم های 
خوب دنیا فوق العاده ظاهر شویم. سرمربی تیم ملی والیبال ایران 
بیان داشت: خیلی خوشحالم که با یک نسل تغییریافته بازهم 
توانستیم در والیبال دنیا خودمان را ثابت کنیم. شاید همه، 
والیبال ایران را به تعداد محدودی بازیکن می شناختند اما امروز 
والیبال ایران با تعدادی بازیکن جدید به چشم آمد و این موضوع 
جای خوشحالی دارد. این نشان می دهد که روند تولید بازیکن 

در ایران ادامه دارد. 
  صحبت های داورزنی 

در پایان این مسابقه محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون 
والیبال در جمع بازیکنان حضور پیدا کرد و خطاب به آنها 
اظهارداشت: خیلی از مسئولان والیبال جهان از دیدن عملکرد 
تیم ملی ایران لذت بردند. حالا همه به شما و مردم کشورتان 
بیشتر احترام می گذارند. تماشاگران ایرانی و غیرایرانی حاضر در 
سالن هم با شما بودند، چون تمام آنها سورپرایز شده بودند زیرا 
تیمی که نسلش تغییر پیدا کرده و جوان شده، اینگونه بازی کرد. 
وی ادامه داد: سرمربی تیم ملی آمریکا هم از دیدن این بازی خوب 
هیجان زده شده بود. جا دارد از تک تک شما تشکر کنم چون 
همه شما نقش خودتان را به خوبی ایفا کردید. رئیس فدراسیون 
والیبال خاطرنشان کرد: نگران این باخت نباشید. در جام 
»واگنر« و در قهرمانی جهان بازهم با لهستان بازی خواهید کرد.  

احساس تکلیف برای »تاج«؟!

جواد نکونام در مورد غیت پاتوسی و کولیبالی در اردوی 
ترکیه گفت: با مدیربرنامه های این 2 بازیکن چند جلسه 
داشتیم. حتی به خاطر اینکه خودم حضور داشته باشم و 
شرایط را از نزدیک ببینم به تهران رفتم و صحبت کردیم. 
با رئیس هیات مدیره و گرشاسبی جلسه داشتیم و صحبت 
کردیم. متأسفانه برای موسی 2 هفته و برای پاتوسی 3 هفته 
بی برنامه عمل کردیم. صحبت هایی انجام شد. تمام بهانه و 
شرایط این بود که دوست ندارند در این اردوهای بدنسازی 

باشند اما برای من خیلی مهم است. برای پاتوسی قرارداد 
را فرستادیم و امضا کرد. باشگاه برایش بلیت تهیه کرد اما 
به بهانه های مختلف به اردو نیامد. با او قرارداد داریم اما در 
هیچکدام از اردوها شرکت نکرد. نکونام افزود: کولیبالی گفت 
بعداز عیدقربان می آیم که مخالفت کردیم اما متأسفانه او هم 
دیر آمد. در اردوی ترکیه هم به خاطر نداشتن ویزا نتوانست 
کنارمان باشد. کاملا غیرحرفه ای عمل کردند. از آنها واقعا 
ناراضی هستم. از برنامه واقعا عقب هستند. اگر لازم باشد هردو 

را کنار می گذارم چون نظم و انضباط در تیم من حرف اول و 
آخر را می زند. به باشگاه و تیم بی احترامی شده، اگر در تیم 
باشند جرائم سختی برایشان در نظر می گیریم. نکونام در مورد 
پیشنهاد سرمربیگری تیم ملی، اظهارداشت: در مورد پیشنهاد 
به هرحال دوستان لطف دارند. اینکه بین گزینه های تیم ملی 
کشورم باشم برایم افتخار است، اما برنامه کاری خودم را دارم. 
ترجیح می دهم کاری که خودم دوست دارم، خوشحالم و از 
آن لذت می برم را نجام بدهم. با شرایطی که فوتبال ما دارد، 
نمی دانیم چه کسی تصمیم گیرنده است و چه کسی می تواند 
کار انجام بدهد. وی افزود: وقتی کار دست کسی نیست و 
نمی دانیم در فدراسیون چکاره هستند، من هم ترجیح دادم 

در فولاد باشم. 

 جواد  نکونام:

 با این شرایط فدراسیون به تیم ملی نرفتم

دراگان     اسکوچیچ: 
کمیته فنی باید مرا فرا می خواند تا به ابهامات پاسخ دهم

دراگان اسکوچیچ که مهمان تلفنی برنامه »ورزشگاه« بود 
در مورد وضعیت سال گذشته تیم ملی اظهارداشت: باید اعتراف 
کنم که در مرحله مقدماتی در بحرین شرایط سختی داشتیم و 
حتی اجازه نداشتیم یک امتیاز از دست بدهیم. اینکه بخواهیم 

تمرکز مان را حفظ کنیم کار سختی بود. 
  دیدار دوستانه 

»اسکوچیچ« درباره اینکه بازی با اروگوئه یا تیمی در این حد 
در فیفا دی بعدی قطعی شده است، گفت: 3 ماه پیش برنامه و 
دستور العملی 44 صفحه ای به فدراسیون داده بودیم و خواسته 
بودیم که بهترین تیم ها را برای بازی دوستانه فراهم کند. ما الان 
نمی خواهیم به شایعات دامن بزنیم. به من گفتند که بازی با 
اروگوئه تقریبا قطعی شده است. امیدوارم بازی با تیم اروگوئه یا 
تیمی شبیه به آن نهایی شود. آن طور که به من گفتند این بازی 

در حال نهایی شدن است.
  صبحانه 

اسکوچیچ درباره حواشی اخیر تیم ملی و اینکه گفته شد 
صبحانه را در اردوی قطر اختیاری کرده بود، یادآور شد: 
اگر الان فقط بهانه صبحانه را داریم، یعنی اینکه موضوعات 
دیگر به خوبی انجام شده است. می دانستم که فرهنگ ایران 
این طور است. الان فقط صحبت از صبحانه می شود اما ما در 

سخت ترین شرایط موفق  شدیم. وی درباره اینکه آیا او چنین 
آزادی عملی به بازیکنانش داده است، بیان 

داشت: قطعا بازیکنان تصمیم نمی گیرند 
که زمان صبحانه چه زمانی باشد. تمام 
مسائل مربوط به سازماندهی تیم چیزی 
نیست که بازیکنان درباره آن صحبت کنند. 
حوزه وظایف آنها این است که بهترین 

عملکردشان را در تمرینات و بازی ها 
داشته باشند.
  دراگون

وی درباره این سوال که در فوتبال 
ایران همیشه »دراگان«بودن شرط 
نیست و گاهی اوقات باید »دراگون« 
)به معنای اژدها( باشید، تصریح 
کرد: در راهی که داشتیم تیم های 
زیادی می خواستند ما را زمین 
بزنند اما مطمئن باشید که من 
یک اژدهای درون نیز دارم. وقتی 
که به تیم ملی آمدم و شرایط را 
دیدم، می توانید ببینید چندبار 

مدیریت فدراسیون تغییر کرد. 

در این 2 سال ونیم بی ثباتی وجود داشت و مشکلاتی پدید آمد. 
این شرایط را وقتی کنار موفقیت تیم ملی می گذارید، متوجه 
می شوید که من بعُد دیگری نیز دارم. سرمربی تیم ملی در رابطه 
با جلسه ای که با کمیته فنی فدراسیون فوتبال داشت، بیان 
داشت: جلسه ای با کمیته فنی نداشتم. این هم جزو موضوعاتی 
بود که برای من قابل پذیرش نبود. اگر اعضای کمیته فنی چیزی 
دیده بودند، باید مرا فرا می خواندند تا به ابهامات شان پاسخ دهم.

  حضور کریم 
وی درباره اینکه کریم باقری یا کمک دیگری قرار است به 
تیم ملی اضافه شود، ابرازداشت: وقتی ببینیم کسی ارزش کار را 
متوجه می شود و می تواند تیم ما را به تیم بهتری تبدیل کند 
از او استفاده می کنیم. مطمئنم افرادی هستند 
که این کار را به بهترین شکل انجام دهند. من 
رابطه خیلی خوبی با کریم باقری دارم و دوست 
دارم ایشان دوباره کنار ما باشد. از فدراسیون 
هم می خواهم مشکلات را در این زمینه 

برطرف کند.
  نمایش جام جهانی 

سرمربی تیم ملی فوتبال ایران در 
خاتمه درباره اینکه آیا فکر  می کند 
بعداز جام جهانی نمایش تیم ملی در 
حدی خواهد بود که او در جام ملت ها 
بنشیند،  تیم ملی  نیمکت  روی  نیز 
خاطرنشان کرد: فعلا فکرم را درگیر 

این موضوع نمی کنم.  

در رابطه با آقای »تاج« و اینکه چرا ایشان آمده و برای ریاست 
فدراسیون نامزد شده باید همه مسائل را در نظر گرفت. در 
حال حاضر شرایطی برای نامزدها در مجمع گذاشته شده و 
این فرصت را مجددا به »تاج« می دهد که در انتخابات ثبت نام 
کند. اما اگر شفاف سازی می شد و خود سیستم »تاج« که 
الان یک گروهی هستند، قبل از ورودش به انتخابات مسائل را 
شفاف سازی و همه نکات ابهامی را رفع ابهام می کردند شرایط 
خیلی بهتر می شد. در حال حاضر سوالاتی در ذهن جامعه 
فوتبال و هواداران فوتبال به وجود آمده و نیاز است »تاج« آنها را 
برطرف می کرد و بعد برای ریاست فدراسیون اقدام می کرد. در 
چنین شرایطی قطعا ثبت نامش اینقدر دچار چالش نمی شد. من 
هم اخبار را تعقیب می کنم و می بینم خیلی از اصحاب فوتبال، 
بزرگان و ستارگان فوتبال، نویسندگان فوتبالی، بازیکنان 
قدیمی و ستارگان دیروز و امروز فوتبال نقد و حرف دارند و 
می گویند چرا »تاج« به انتخابات فدراسیون فوتبال ورود کرده 
است؟! این سوالات مطرح است و جلوی ثبت نام »تاج« برای 
ریاست فدراسیون فوتبال الان علامت های سوال زیادی گذاشته 
شده است. البته الان هم فرصت هست و »تاج« می تواند به همه 
ابهامات پاسخ بدهد، اما نکته جالب این است که من از میان 
اعضای مجمع کسی را ندیدم که در مورد چرایی ورود »تاج« 
به انتخابات فدراسیون فوتبال سوال مطرح کند. یکی از افراد 
حقوقی مطلبی را نوشته بود و این موضوع را عنوان کرده بود که 
چرا »تاج« در انتخابات ثبت نام کرده است. جباری هم چند شب 
پیش در تلویزیون و در برنامه فوتبال برتر انتقادهایی را مبنی 
بر اینکه چرا آقای »تاج« آمده است، مطرح کرد. اما به طور کلی 
افراد مجمع هنوز به این موضوع واکنش نشان نداده اند. با این 
حال معتقدم این فرصت باید در اختیار »تاج« گذاشته شود. او 
باید به برخی ابهامات پاسخ بدهد. برای من هم سوال است که 
چرا »تاج« در انتخابات شرکت کرده است. در نهایت امیدوارم 
آنچه صلاح ورزش کشور به خصوص فوتبال است اتفاق بیفتد. 
برخی از دوستان ما مثل جباری، خداداد عزیزی و بزرگانی مثل 
امیر حاج رضایی با ناامیدی صحبت کردند. خوب است که »تاج« 
محفلی را ایجاد کند و جمعی از همین منتقدان را بخواهد و با 
آنها صحبت کند و روشن کند که چرا در انتخابات شرکت کرده 
و چه تکلیفی احساس کرده است؟ آیا تکلیف است یا انتقادهایی 
که دوستان مطرح می کنند، صحت دارد و در نهایت او باید 
انصراف دهد. در نهایت امیدوارم آنچه که محقق شود و اعضای 
مجمع رأی خواهند داد به صلاح فوتبال کشور باشد نه صلاح 
قطبی و جناحی. این تفکر همیشه به کشور ما ضرر زده است، 
اگر این اتفاق بازهم تکرار شود و بدون اینکه شفاف سازی صورت 
بگیرد، فوتبال ضربه می بیند. در حال حاضر پرونده ویلموتس 
یک پرونده سنگین است. دستگاه های نظارتی روی این پرونده 
کار کردند و به جایی رسیده که آن را به بخش قضائی منتقل 
دادند و آن طور که من شنیدم در حال رسیدگی است. البته 

قطعا هر کسی که متهم هست محکوم نیست.  

فوتبــــالداخلی
تسنیم: محمد برزگر در خصوص اینکه اخیرا مصاحبه ای از 
او علیه یحیی گل محمدی منتشر شده، اظهارداشت: همیشه 
یاد گرفته ام احترام به بزرگ تر را حفظ کنم و به پیشکسوتان 
احترام بگذارم. از نظر من یحیی گل محمدی بهترین گزینه برای 
هدایت پرسپولیس است، او علاوه بر اینکه سرمربی موفقی است، 
همبازی و دوست قدیمی من هم هست. جزو افرادی هستم که 
همیشه در رابطه با تیمم و کادر تیم خوب صحبت می کنم و 
دوست ندارم تیمم را به حاشیه ببرم. وی ادامه داد: دلیل ندارد از 
گل محمدی انتقاد کنم. در مورد فوتبال پایه حرف زدم و گفتم 
خوب است که یحیی گل محمدی برای بازی های ما، یکی از 
دستیارانش را بفرستد، به خصوص در دربی ها که به نظرم حضور 
یحیی گل محمدی باعث ایجاد انگیزه بیشتر در تیم می شود و 
بازیکنان برای آنکه نظر سرمربی بزرگسالان را جلب کنند، بازی 
بهتری انجام می دهند. حتی این را هم گفتم که گل محمدی حق 
دارد بازیکنی را از تیم امید برندارد، اگر به آن کیفیت فنی لازم 
نرسیده باشند چون تیم بزرگسالان ویترین باشگاه است و انتظار 
نتیجه گیری وجود دارد، ولی یحیی و دستیارانش می توانند 

بازی های ما را ببینند. 

                 خداحافظی 
امیرحسین حسین زاده که فصل گذشته عملکرد 
خوبی در ترکیب آبی پوشان تهران داشت، پس از 
کش وقوس های زیاد خداحافظی خودش را از این تیم 

اعلام کرد. 

           بازگشت 
اشکان دژاگه پس از توافق با مدیران فولادخوزستان 
قراردادش را با این باشگاه امضا کرد تا در فصل 
بیست ودوم لیگ برتر با تیم جواد نکونام به فوتبال 

کشورمان برگردد. 

                           پیشنهاد 
مهدی طارمی ستاره ایرانی پورتو در فصل گذشته 
آماری فوق العاده به جای گذاشت. سایت آماری 
ForeseeaBall  به باشگاه های انگلیسی پیشنهاد داد 

تا این بازیکن را به خدمت بگیرند. 
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سادیو مانه در مراسم معرفی بهترین های فوتبال آفریقا در 
شهر الرباط مراکش با شکست محمد صلاح مصری و ادوارد 
مندی سنگالی، موفق به کسب عنوان بهترین بازیکن سال 
آفریقا در سال 2022 شد. مهاجم سنگالی بایرن مونیخ که موفق 
به کسب این عنوان شده بود، تبدیل به دهمین بازیکن آفریقایی 
شد که بیش از یکبار عنوان مرد سال فوتبال آفریقا را به خود 
اختصاص می دهد. مانه که در این مراسم حضور داشت، پس از 
کسب این عنوان گفت: خوشحالم که این جایزه را بردم. از رئیس 
فدراسیون سنگال، مربی ام، هم تیمی هایم در سطح باشگاهی 
و تیم ملی و خانواده ام در سنگال تشکر می کنم. من احساساتی 
هستم و حتی کلماتی برای بیان احساس خودم ندارم. مهاجم 
پیشین لیورپول پس از این مراسم به شهر مونیخ بازگشت و این 
خواسته یولیان ناگلسمان سرمربی بایرن مونیخ بود چرا که او 
معتقد است مهاجم سنگالی اش بهتر است به اردوی پیش فصل 
بایرن در آمریکا ملحق نشود و پس از انجام این سفر طولانی 
نیاز به استراحت دارد. سادیو مانه که پس از 6 فصل حضور در 
لیورپول از این تیم جدا و در پنجره نقل وانتقالات تابستانی 

جاری با قراردادی سه ساله به بایرن پیوست.


